
SODU BENDRIJOS,,ELEKTRONIKA-1" VNUOTINO SUSIRINKIMO

PROTOKOLAS

2012-05-12Nt.2
Vilnius

Susirinkimas ivyko 20 1 2-05-1 2d.12 v al.
Dalyvauja: 80 sodq bendrijos nariq (sqra5as pridedamas) i5 dviejq Simq

a5tuoniasdeSimt keturiq.

PasiDlyti du kandidatai pirmininkavimui: Henrikas Montvila ir Stase Budreikiene.
Balsuota uZ S. Budreikieng
UZ - z9,likE susiiaike
Balsuota uZ H. Montvil4
UZ-35,likE susilaike
Susirinkimo pirmininku iirinktas Henrikas Montvila

Pasillytas narys sekretoriavimui: Virginija Bumeikiene.
Balsuota uZ V. Bumeikieng
UZ - 80. vienbalsiai
Susirinkimo sekretoriumi i5rinkta Vireiniia Bumeikiene.

DARBOTVARKE:

1. Valdybos metine ataskaita.

2. Revizijos komisijos ataskaita.

3. Planai 2012 metams.

4. Bendrijos valdymo administravimo optimizavimas ir i5laidq maZinimas.

5. Vasaros vandens klausimas.

6. Kiti klausimai. Diskusijos.

Susirinkimo pirmininkas pavie5ino informacij4, kad ateityje susirinkimai bus rengiami
taip, kad anfiasis susirinkimas (pimam neirykus) po dviejq savaidiq, bus Saukiamas geguZes
menesio II-4 Se5tadieni.

1. Valdybos metind ataskaita,

PraneSdjas valdybos pirmininkas Juras Zukas.2011 metais, vasaros vandens tiekimas
velavo del to, kad dauguma sodininkq nepriZilri vamzdynq, buvo juose daug itr[kiq, kuriuos
reikejo uZvirinti. Vanduo buvo tiekiamas i masyvus kas anha diena-prieiingomis kryptimis.

Del to i auk5tesnes bendrijos vietas vanduo nepatekdavo, d€l slegio triikumo, per
trump4 1aik4 nepripilant pakankamai vandens i talpas. Simet vanduo bus tiekiamas antradieniais ir
ketvirtadieniais nuo 18 val. ir Se5tadieniais, sekmadieniais nuo 1 I val. kiek uZteks.

b) buitiniq Siuk5liq i5veZimas taip pat labai opus klausimas. Savivaldybe sqvartynams
padidino ikainius buitiniq Siuk5liq veZejams 49%. VSA kompanija norejo pakelti taifq rki 49 Yo ir
mums, bet po ilgq derybq susitareme del padidinimo lik iki +20%. Buitines atliekos Salinamos



ketvirtadieniais ir sekmadieniais. Pavasari nemokamai stovejo didelis konteineris, kuris buvo
pripildytas per 24 val. Pageidautina, kad Siuk5les mestume tvarkingai.

c) derybos su telekomunikacijq k-ja UAB ,,Bite Lietuva" neivyko. Su sutarties
baigtimi atsisake pratgsti sutarti, susirinko irang4 ir iSsikele. Taigi praradome lengrus
2800Lt/metus.

d) Zemetvarkos klausimas del nedaugiau 4 arq i5sipirkimo vyko, bendrijai i5duodant
generalinio plano iStrauk4.

e) byla teisme del bendrijos nariq savavali5ko kelio uZtverimo dar tebevyksta. UZ
nesumokdto nario mokesdio skol4 perduotas ieSkinys i teism4 prie3 186 sklypo savinink4 Aurim4
Skuod4. Be to Sis narys uZtvere keli4 tarp s/b ,,Daile" ir s/b "Dailes institutas" I5kvietus
savivaldybes komisij4, 5i ir kitos tamybos nieko nepadare, nes jq manymu tvora graii, trinkeles
brangios..., priverstinis pravaZiavimo atiaisvinimas reik5tq turto sugadinim4, su tolesnemis
pasekmemis. Bet kitos gatves, Vir5upio Sodq 9-osios , interesas buvo apgintas , nes del pareik5tq
skundq atvykusios komisijos i5 statybq inspekcijos, bei savivaldybes keliq prieiiiiros, teisingai
suprato padeti.

f) s/b ,,Elektronika- 1" nuo 2011 metr; turi Paramos gavejo status4. Sios le3os bus
panaudotos pagal tiksling paskirti.

g) del miesto transporto pasiekimo mlsq bendrijos ribas, buvo paruoSta intemetine
peticija, kuri4 palaike para5ais 256 piliediai. Naujasis s/b narys Povilas Montvila ypad daug
prisidejo ruo5iant ra5t4 savivaldybei su teikiamais variantais miesto transportui pasiekti musq
bendrijq masyvus. Dalyvavo derybose su Vilniaus miesto meru A. Zuoku. Anot p. R. Adomavidiaus
(vicemero), kuris ZodZiu dave vildiq, kad iki 3/m pabaigos bus didelis vie5o transporto pertvarkl,rnas
ir mlsq klausimas bus perZidretas taip pat. Tadiau Zinant mfisq savivaldybes tempus, derames del
spartesnio Sio klausimo sprendimo.

h) daug laiko uZsitgse Viriupio Sodq 8-osios, 13-osios, 16-osios ir i7-osios miesto
vandentiekio ivedimo klausimas. UZ projeklavim4 (statybos leidimas Nr. Nr.892/1 1- 1533)
sumokejo bendrija, paspartinant 5i proces4. Tadiau tie pinigai bus surinkti i5 savininkq ir ineSti i
bendrijos kas4.

i) pastoviai palaikomas bendrijos intemetinis puslapis www.elektronikal .yolasite.com,
kuriam skiriama nemaZai laiko.

k) susitarta su tkininke, kuri tiekia pieno produktus kiekvienq sekmadieni 20 val.
Milei5iSkiq gatveje prie akmenq, o Siais metais persikels prie santryZos su s/b ,,Elektronika-1" II-u
masyvu ir s,/b ,,Vesa", tuo padiu laiku..

l) inicijuotas sporto aikiteles irengimas Milei5i5kiq gatveje, kur mi5ke yra betono
gabalai. Darbus trukdo mi5ko valymas, kurio darbus galima atlikti tik vel1v4 rudeni iki kovo 1
dienos. Daugiau iniciatyvos tikiuosi i5 suinteresuotq asmenq.

m) praSau priimti naujus narius: Povilas Montvila. Balys Sulmanas ir Marina
Marsuova j s/b ''Elektronika- 1".

Pasisakiusiq nebuvo.
Klausimq nebuvo.

Valdybos pirmininko ataskaitai ir naujq nariq priemimui pritarta vienbalsiai. Susilaikiusiqjq
nera.

lapai.

2.Revizijos komisijos ataskaita.
Pristato revizijos komisijos atstovas Romualdas Milaiius. Ataskaita pridedama- du

Klausimas, sodo sklypas 245 Laima Abeliene - ar sudaromas metinis bendrijos
balansas ir kokia s/b ..Elekhonika- 1 " turto verte?

Atsakymas- kadangi balansas nesudaromas, tai ir hlto vert6 neZinoma.

{ susirinkimo pirmininko klausim4 del fiskalines drausmes- atsakymo i5 komisijos
nario nebuvo. 

)



Po emocingos revizijos komisijos nario ataskaitos, kad vis tik bltq ai5kumas,
papildomai papraSlta buhalteres pateikti finansing ataskait4 skaidiais, kurios trys lapai pridedami
prie protokolo.

3.Planai 2012 metams.
Pasisake valdybos pirmininkas Juras Zukas.
Bltinas pagalbinis darbininkas (santechikas), buitiniq atliekq aik5teles priZiiiretojas.

Pra5ome susirinkimo ji priimti nuo 2012-05-15 d. iki 2012-09-15 dienos., mokant po 400L1. per
menesi. Kitais kiekvienais metais, jei nebus atskiro sprendimo, pra5ome priimti pagalbini
darbinink4 nuo balandZio 15 d., nes jau tokiu laiku galima vykdyti suvirinimo darbus. Ir iki
rugsejo 30 d..

Susirinkimas pritare vienbalsiai.
Balsuota: UZ 80. Susilaikiusirliq nera. Priei nera.

Kad i5vengti nepagristq kaltinimq, Siais metais atliksime grgZiniq ir vandens talpq
ekspertizg. Vandens talpos buvo virinamos du kartus, bet jos vis plyita naujose vietose. Talpoms
arteja penkiasdeiimtmetis ir nera nieko stebetino. Pemai bandeme sprgsti grgZinio problem4, rinkti
pinigus grgZinio renovacijai. Tadiau Simet jau reikia rupintis ir vandens talpomis.

Taip pat, revizijos komisijos rekomendacija, reiktq atlikt penkiq bendrijos veiklos metq
audit4.

{ pemai rudeni ivykusio neeilinio visuotinio susirintimo del siurblio renovavimo
nutarim4 rinkti po 50 Lt. nesureagavo 173 sklypq savininkai. Norintieji atsijungti - 42 sklypq
nariai. Surinkg po 50 litq pradini ina54 - 84 nariai.

Del padidejusiq ikainiq Siuk51ems ir elektrai, aro ikaini reikia keisti. Kadangi valdybos
nuomonds kiek i3siskyre teikiami du variantai. Vienas, kad pasiliekantiems vasaros vandens
vartotojams reiktq kelti mokesti uZ ar4 iki 23,5 Lt. (pagal s4mat4: 20Lt/A +2LtlA Siuksliq
pabrangimas + 0,5LtlA elektros pabrangimas + l LtlA atsisakiusiqjq vasaros vandens nariq i5laidq
kompensavimas) Tuo tarpu atsijungusiems mokestis biitq 18Lt/A (pagal s4mat4 20Lt -20% vasaros
vandens i5laidq santykis = 16Lt +2Lt A Siuk5liq pabrangimas) . Arba variantas Nr.2 Visiems
moketi po 23LVA

Pasisake valdybos narys Gediminas Majauskas.
UZ visas bendrijoje teikiamas paslaugas (vanduo, 5iuk51es, keliai) moketi bendrai

visiems jos nariams. Jeigu II-as maslvas nenori moketi uZ vasaros vandeni, nesjo negauna -Bi
mas1v4 atjungti pilnumoje, uZvirinant vamzdyn4.
Del begaliniq garsiq diskusijq ,klausimas balsavimui nebuvo i5keltas. NusprEsta Il-ame

masyve surinkti para5us norindiqjq atsijungti nuo vasaros vandentiekio. Tuomet bus ai5kumas ir
klausim4 galima bus iSkelti balsavimui sekandiame visuotiniame susirinkime.

4.Bendrijos valdymo administravimo optimizavimas ir i5laidq maiinimas
Pasisake valdybos narys Gediminas Majauskas
a) butina nustatl'ti valdybos pirmininko prioritetus. Tureti darbo, pajamq ir i3laidq

sqmatas.
Pagrindine pirmininko pareiga- SiukSliq tvarkymas, vasatos vandens tiekimas ir

mokesdiq surinkimas.
b) kiti interesai, kaip atstovavimas ir protegavimas atskiry bendrijos nariq-antraeilis

darbas.

Pagrindiniai iSlaidq straipsniai turetq blti:
SluKsles,
Elektra,
Vanduo,



Atlyginimai.
c) buhalterines apskaitos optimizavimas. Visus mokesdius moketi per bankq. Rinkti

grynus pinigus ir juos laikyti bute-nesaugu. Apskaitos tvarkym4 perduoti tos
veiklos imonei.

Pasifile susirinkimui maZinti pirmininko atlyginim4. Ziemos laikotarpiu moketi pusE
nustatlto atlygio.
Pasisake revizijos komisijos narys Edmundas Ramonas.
Paruo5ti pareigybinius nuostatus valdybai, pirminbkui ir buhalterei, kadangi iki Siol
nera to padaryta. Juos patvirtinti susirinkime ir dirbti jais vadovaujantis.
Pasisake Kgstutis Budreika.
a) samdyti imong buhalterines apskaitos tvarkymui, tai bfltq pigiau nei moketi 400Lt

kas menesf .
b) Pirmininkui ne sezono metu moketi % atlyginimo.
c) Nustat5rti pirmininkui prerogatlw4-surinkti i5 visq nariq mokesdius.

Visi Sie siiilymai neteikti balsavimui, nes esant blogoms oro sqlygoms (stipriam
lietui) ir betikslems diskusijoms didZioji dalis narirl, dalyvavusiq susirinkime-
iSsiskirste.
NUTARTA:
Likus nariq maZumai, susirinkim4 nutraukti ir nesprgsti likusiq klausimq. Susaukti
kit4 visuotini susirinkimq. Del susirintimo datos ir laiko bus nusprgsta ir paviesinta
skelbimq lentose, internetiniame puslapyje www.elektronikal.volasite.com .

Susirinkimas baigtas 14 val.

Susirinkimo pirmininkas

Susirinkimo seketore

Henrikas Montvila

Virginija Bumeikiene


